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Město Pohořelice 
 

Zápis 
z 1. schůze rady města konané dne 12.11.2014 

 
Účast: Ing. Svoboda, Bc. Miroslav Novák DiS., Mgr. Janičatová, Petr Hemala, Aleš Saitl,  
Mgr. Rouzek, Ing. Kudrna, tajemník Mgr. Kejík, LLM a zapisovatelka Mgr. Babčanová 
Zahájení: 13:00 hodin  
  
Schůzi rady města (dále jen RM) řádně svolal, zahájil a řídil starosta města Ing. Svoboda.  
Starosta následně přítomným členům RM předložil návrh programu, o kterém nechal hlasovat. 
V době zahájení zasedání rady přítomno 7 členů RM. 
 
Zahájení:   
 
Usnesení č. 1/1/14: RM schvaluje program schůze v tomto znění:  
1. Zahájení 
2. Kontrola úkol ů 
3. Interpelace členů rady 
4. Bytové záležitosti 
5. Žádosti 
6. Různé 
7. Závěr 

Výsledek hlasování: 7 pro  
 
 
ad 2) Kontrola úkolů 
 
Usnesení č. 2/112/14 (úkol) – trvá. RM ukládá úkol nechat zpracovat od projektanta návrh 
nespalitelného oplocení na části parcely města, sloužící jako únikový východ z kina, výměnu 
přípojky splaškové kanalizace, návrh řešení odvodu dešťových vod z pozemku a budov. O 
žádosti pana … bude rozhodnuto později.  

Výsledek hlasování: 4 pro Z: Bc. Dvořák, KT 
 
Usnesení č. 14/112/14 (úkol) – splněn. RM ukládá starostovi města, v případě, že nebudou proti 
výsledkům voleb podány námitky, svolat ustavující zasedání ZM na den 4.11.2014 v 17 hodin. 

Výsledek hlasování: 4 pro Z: starosta, KT 
 
Usnesení č. 15/112/14 (úkol) – trvá. RM ukládá nechat zpracovat PD na opravy II.NP a střechy 
objektu Brněnská 2. 
RM ukládá připravit výběrové řízení na zhotovitele stavebních prací na opravy II.NP a střechy 
objektu Brněnská 2, a to v co nejkratším termínu. 
RM souhlasí s nedokončením některých stavebních prací v prostorách I.NP, které by mohly být 
při pokračování prací ve II.NP a na střeše objektu poškozeny. 
RM ukládá prověřit možnost pozdější dodávky mobiliáře budoucí knihovny z důvodu jeho 
možného poškození při provádění stavebních prací ve II.NP 

Výsledek hlasování: 4 pro Z: Bc. Dvořák, Ing. Mlýnková, KT 
Starosta informoval, že výběrové řízení se připravuje, bude vyhlášeno do tří týdnů, PD se 
zpracovává. Dodávka mobiliáře do knihovny bude posunuta.  
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ad 3) Interpelace členů rady 
 
Starosta podal informace o připravované rekonstrukci WC na zdravotním středisku. 
 
A. Saitl – upozornil na umístění kamer na soukromém objektu Komenského 194, zda není 
porušena ochrana soukromí osob (MP majitele upozorní na oznamovací povinnost vůči 
ÚOOÚ).  
Dotázal se na protipovodňová opatření na ul. Brněnská (odpověděl starosta – vydáno 
vodoprávní povolení, realizuje Povodí Moravy, příprava výběrového řízení 2015, realizace 
stavby 2016). 

 
Mgr. Rouzek – dostal se mu do ruky návrh zákona o provozování hazardních her, upozornil na 
změny dle požadavků EU - povolování bude opět na obci, bude omezen počet VHP v obci do 
5000 obyvatel včetně počtu heren. Budou přesně stanoveny podmínky provozování VHP, 
město se bude muset připravit na to, že se sníží příjem do rozpočtu. Místo poplatků za provoz 
VHP se budou odvádět daně. Účinnost zákona se připravuje od roku 2016. 
(Starosta informoval, že dříve ZM řešilo zákaz provozování VHP formou návrhu v OZV, nebyl 
však schválen.) 
 
Mgr. Janičatová – navrhla dle požadavku paní … opravu aspoň jedné výlohy v Cukrárně na ul. 
Lidické na náklady města, výlohy jsou v havarijním stavu. 
Starosta uvedl, že se bude v rámci III. etapy rekonstrukce nádraží opravovat chodník od mostu 
po ZŠ na ul. Lidické, při opravě hrozí, že se nově zbudované výlohy můžou poškodit.  
Proběhla diskuse, jakou formou výlohy opravit.  
Usnesení č. 2/1/14: RM ukládá pracovníkům investic posoudit havarijní stav výloh a 
předložit návrh řešení na opravu, příp. výměnu skel, včetně cenové kalkulace.  

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Ing. Stejskal, KT. Termín: do příští schůze RM 
 
Pochválila pomoc města při zajištění akce „Nebojme se strašidel“ a poděkovala za dobrou 
spolupráci s městskou policií. 
 
Dotázala se, zda bude dána sleva obchodníkům na ul. Lidické po dobu rekonstrukce nádraží - 
II. etapa. (starosta – sleva jim byla poskytnuta při přesunu nádraží, kdy autobusy měly zastávku 
na Cukrovarské. Nyní již cestující přijíždí na ul. Lidickou.). 

 
P. Hemala – zda je již předané stanoviště firmě STAMA, která je dodavatelem stavby - II. 
etapa rekonstrukce nádraží (demolice WC a vybudování nových). Starosta odpověděl, že firma 
musí před podpisem smlouvy předložit bankovní záruku, dosud se tak nestalo. 
Upozornil, že před kinem nesvítí světlo a nefunguje rozhlas. (starosta odpověděl, že o problému 
ví, došlo k přerušení vedení, provizorně bude sloup napojen na vedení od cukrárny, oprava 
bude provedena.) 
Připomněl lipovou alej na Dlouhé a vysázení náhradních stromů v rámci reklamace. 
Dotázal se, zda je předán park v rámci akce „revitalizace“ (odpověděl starosta – termín předání 
je 30.11.2014). 

 
Starosta – informoval o nekázni zřejmě řidiče kamionu na ul. Vídeňské před úřadem - byla 
zcela zničena lampa VO, patrně při otáčení velkého vozidla. Bude nahrazena jinou, která se 
přemístí od přechodu pro pěší před úřadem, který bude nasvícen doporučenými svítidly. 

 
Ing. Kudrna – všiml si, že na náměstí svítí každá lampa VO jinak (pozn. starosty – dle předpisů 
je použito různé nasvícení-přechod, zastávky atd.). 
Dosud není uklizeno ve Velkém Dvoře, na Cukrovarské skládce je opět suť (starosta podal 
vysvětlení, suť tam dočasně deponovalo město, bude odvezena při nejbližší příležitosti).  
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Silnice Na Hrázkách – při prořezání kanalizace zůstaly na komunikaci díry, spáry by se měly 
vyspravit (opravu zajistí investice).  
U ZUŠ byla městem, po výkopových pracích, usazena zámková dlažba místo původní a občané 
si stěžují, že to nevypadá hezky.  
Dotaz, jestli se zamyká brána do MŠ (úkol pro ředitelku MŠ).   

  
P. Hemala – připomínka k úklidu na penzionu, slyšel, že se dostatečně neuklízí a jsou 
připomínky od nájemníků i k celkové údržbě budovy a celého areálu. 

  
 
ad 4) Bytové záležitosti  
 
K tomuto bodu byla přizvána paní Plchová, referent bytové správy. 
 
Žádost …, …, Hrušovany u Brna o ukončení nájmu nebytových prostor Brněnská 121 dohodou 
k 30.11.2014. 
Usnesení č. 3/1/14: RM schvaluje ukončení nájmu nebytových prostor Brněnská 121 paní 
…, bytem …, Hrušovany u Brna, a to dohodou k 30.11.2014.  

Výsledek hlasování: 6 pro, 1 proti  Z: Plchová, FO 
 
Žádost …, …, o ukončení nájmu nebytových prostor Vídeňská 699, budova B dohodou. 
Usnesení č. 4/1/14: RM schvaluje ukončení nájmu nebytových prostor B108 Vídeňská 
699, Pohořelice paní …, bytem …, a to dohodou k 30.11.2014. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Plchová, FO 
 
Žádost …, …, o pronájem nebytových prostor B207 Vídeňská 699, Pohořelice 
Usnesení č. 5/1/14: RM schvaluje pronájem nebytových prostor B207 Vídeňská 699, 
Pohořelice panu …, bytem … od 16.11.2014. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Plchová, FO 
 
Žádost …, …, Brno o pronájem nebytových prostor B111 Vídeňská 699, Pohořelice. 
Usnesení č. 6/1/14: RM schvaluje pronájem nebytových prostor B111 Vídeňská 699, 
Pohořelice panu …, …, Brno od 16.11.2014. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Plchová, FO 
 

  
ad 5) Žádosti 
 
Žádost …, …, Brno o opětovné projednání a schválení změn stavby rodinného domu na 
pozemku p.č. 3122/438 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou a žádost o pozvání na jednání rady, aby 
mohl uvedené změny obhájit. Stanovisko města potřebuje doložit k žádosti o dodatečné 
povolení změn stavby před dokončením na stavební úřad.   
K projednání žádosti byl přizván pan …. Starosta ho vyzval, aby vysvětlil důvody své žádosti. 
Pan … uvedl, že změny stavby byly provedeny v souladu s danými regulativy a názorně je 
popsal. Podle jeho názoru, jediné, co je v rozporu s regulativy, je oplocení a zdůvodnil, proč 
zvolil tento druh plotu.    
Starosta vysvětlil, která ze změn stavby je v rozporu s regulativy. 
Ke stavbě domu proběhla diskuse. 
A. Saitl – upozornil, že je nesoulad v písemné části projektové dokumentace a přiloženém 
požárně bezpečnostním řešení, kde je uvedeno, že se jedná o dvoupodlažní dům. 
Starosta – žádost bude postoupena k opětovnému projednání do stavení komise a následně do 
ZM. O výsledku bude pan Rybnikář vyrozuměn. Zároveň ho starosta pozval na jednání ZM, 
kde se může k danému bodu vyjádřit.  
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Usnesení č. 7/1/14: RM postupuje žádost Z. …, …, Brno, k opětovnému projednání do 
stavební komise a následně do ZM.  

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Mgr. Babčanová, KT 
 
Žádost manželů …, …, Pohořelice o pronájem pozemku -  zahrady p. č. 449 v k. ú. Pohořelice 
nad Jihlavou. Záměr byl zveřejněn na úřední desce od 20.10. do 5.11.2014. 
Usnesení č. 8/1/14: RM schvaluje pronájem pozemku -  zahrady p. č. 449 v k. ú. 
Pohořelice nad Jihlavou manželům …, bytem …, Pohořelice s účinností od 1.11.2014. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Plchová, FO 
 
Žádost paní …, …, Pohořelice o pronájem pozemku p. č. 447 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou. 
Záměr byl zveřejněn na úřední desce 20.10.2014. 
Usnesení č. 9/1/14: RM schvaluje pronájem pozemku p. č. 447 v k. ú. Pohořelice nad 
Jihlavou paní …, bytem …, Pohořelice s účinností od 1.11.2014. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Plchová, FO 
 
Žádost paní …, …, Pohořelice o pronájem pozemku p. č. 444 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou.    
Usnesení č. 10/1/14: RM schvaluje zveřejnění záměru pronájmu/pachtu pozemku parc.č. 
444 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou o výměře 1350 m2. Po jeho zveřejnění bude o žádosti 
paní Bindzarové jednáno.  

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Plchová, FO 
 
Žádost …, vinotéka DIVINE, Pohořelice o bezplatné zapůjčení venkovních setů na akci 
11.11.2014 - Ochutnávka svatomartinských vín na parkovišti před kostelem. 
Usnesení č. 11/1/14: RM dodatečně schvaluje bezplatné zapůjčení venkovních setů na akci 
Ochutnávka svatomartinských vín dne 11.11.2014 dle žádosti paní …, vinotéka DIVINE.  

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Mgr. Babčanová, KT 
 
Radní A. Saitl poznamenal, že na výše uvedené akci chybělo WC, i když tam byl nápis, že WC 
lze použít ve sportovní hale, mnozí návštěvníci to nerespektovali. Navrhl dát příště do 
podmínky, při povolování této akce, zajistit mobilní WC, typ TOI. 
 
Žádost ZŠ a MŠ Pohořelice o změnu odpisového plánu pro rok 2014. 
Usnesení č. 12/1/14: RM schvaluje změnu odpisového plánu pro rok 2014 dle žádosti ZŠ a 
MŠ Pohořelice, Dlouhá 35. 

Výsledek hlasování: 6 pro, 1 se zdržel Z: Ing. Mlýnková 
 
Žádost MŠ Pohořelice, Hybešova o udělení souhlasu s žádostí o poskytnutí finančních 
prostředků ze stát. rozpočtu na projekt „Bez uzlíčku na jazýčku“ z programu „Rozvojový 
program Podpora logopedické prevence v předškolním vzdělávání v roce 2015“.  
Usnesení č. 13/1/14: RM uděluje souhlas s žádostí o poskytnutí finančních prostředků ze 
stát. rozpočtu na projekt „Bez uzlíčku na jazýčku“ z programu „Rozvojový program 
Podpora logopedické prevence v předškolním vzdělávání v roce 2015“. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Ing. Mlýnková, KT 
 
Žádost MŠ Pohořelice o udělení souhlasu s podpisem smlouvy na realizaci projektu 
„Univerzita lektorů na ICV Mendelu, další vzdělávání učitelů, ZŠ, učitelů a ředitelů MŠ“ 
z operačního programu vzdělávání pro konkurenceschopnost – Investice do rozvoje vzdělávání, 
podporovaným MŠMT a dotovaným z EU.  
Usnesení č. 14/1/14: RM schvaluje udělení souhlasu s podpisem smlouvy na realizaci 
projektu „Univerzita lektor ů na ICV Mendelu, další vzdělávání učitelů, ZŠ, učitelů a 
ředitelů MŠ“ z operačního programu vzdělávání pro konkurenceschopnost – Investice do 
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rozvoje vzdělávání, podporovaným MŠMT a dotovaným z EU dle žádosti MŠ Pohořelice, 
Hybešova 955. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Ing. Mlýnková, KT 
 
Žádost MŠ Pohořelice o uzavření MŠ v době vánočních prázdnin od 22.12.2014 do 2.1.2015 
včetně. Provoz MŠ bude zahájen v pondělí 5.1.2015. 
Usnesení č. 15/1/14: RM schvaluje uzavření MŠ Pohořelice, Hybešova, v době vánočních 
prázdnin od 22.12.2014 do 2.1.2015 včetně. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Ing. Mlýnková, KT 
 
Žádost o pořádání akce Nebojme se strašidel SVČ Pohořelice dne 7.11.2014 v době od 17 do 
20 hodin. 
Usnesení č. 16/1/14: RM bere na vědomí informaci o proběhlé akci Nebojme se strašidel, 
pořádané SVČ Pohořelice dne 7.11.2014.  

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Mgr. Babčanová, KT 
 
Žádost Kubant s.r.o., Branišovice, o udělení výjimky z OZV č. 1/2011 na akci 14.11.2014 
vystoupení skupiny bezKOFEINu v Pleasure Pub v době od 20:00 do 01:00 hodin. 
Usnesení č. 17/1/14: RM schvaluje udělení výjimky  z OZV č. 1/2011 na akci 14.11.2014 
vystoupení skupiny bezKOFEINu v Pleasure Pub v době od 20:00 do 01:00 hodin dle 
žádosti Kubant, s.r.o., Branišovice 200. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Mgr. Babčanová, KT 
 
Žádost …, …, Pohořelice o souhlas s udělením výjimky z OZV č. 1/2011 na pravidelné akce 
s reprodukovanou hudbou pátek – sobota od 21:00 do 04:00 hodin v Club Parku, Tyršova 560, 
Pohořelice. 
Mgr. Rouzek – dotázal se na parkování v areálu sokolovny a upozornil, že se majiteli 
restaurace nelíbí, když návštěvníci sokolovny parkují na jeho pozemcích.  
Usnesení č. 18/1/14: RM schvaluje udělení výjimky z OZV č. 1/2011 na pravidelné akce 
s reprodukovanou hudbou pátek – sobota od 21:00 do 04:00 hodin v Club Parku, Tyršova 
560, Pohořelice od 1.11. do 31.1.2015 dle žádosti pana …, bytem …, Pohořelice. 

Výsledek hlasování: 6 pro, 1 proti Z: Mgr. Babčanová, KT 
 
Žádost …, …, Pohořelice o vyjádření vlastníka pozemku k umístění orientační cedule na 
pozemku p. č. 74/1 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou. 
Usnesení č. 19/1/14: RM nesouhlasí s umístěním orientační tabule na pozemku města č. 
74/1 (ul. Komenského) dle žádosti pana …, …, Pohořelice. RM doporučuje žadateli 
umístit si na svůj dům tzv. „výstr č“.   

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Mgr. Babčanová, KT  
 
Žádost SVJ Družstevní 713 a 714, Pohořelice, o prodej pozemku p. č. 193/4 o výměře 77 m2. 
Záměr byl zveřejněn na úřední desce od 23.10. do 10.11.2014. 
Usnesení č. 20/1/14: RM postupuje s doporučujícím stanoviskem žádost SVJ Družstevní 
713 a 714 o odprodej pozemku p. č. 193/4 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou za cenu  
100 Kč/m2. Návrh postupuje do ZM.  

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Mgr. Babčanová, KT 
 
Odprodej části pozemku p.č. 3011/1 o výměře 372 m2, pozemek p. č. 3011/2 o výměře 39 m2, 
vše v k.ú. Nová Ves, části pozemku p. č. 7569 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou o výměře 224 
m2. Záměr byl zveřejněn od 23.10. do 10.11.2014. 
Usnesení č. 21/1/14: RM doporučuje prodej části pozemku p.č. 3011/1, a to nově vznikající 
p.č. 3011/3 o výměře 372 m2, pozemek p.č. 3011/2 o výměře 39 m2, vše v k.ú. Nová Ves u 
Pohořelic a části pozemku p.č. 7569, a to nově vznikající p.č. 7569/2 o výměře 224 m2 
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v k.ú. Pohořelice nad Jihlavou panu … bytem … za cenu 100 Kč/m2. Přesná výměra bude 
určena geometrickým plánem. Náklady na zaměření uhradí budoucí kupující pan 
Urbánek. Návrh postupuje do ZM. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Mgr. Babčanová, KT 
 
Žádost …, …, Pohořelice, o odprodej části pozemku p. č. 7069 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou. 
Záměr byl zveřejněn na úřední desce od 23.10. do 10.11.2014. 
Usnesení č. 22/1/14: RM postupuje žádost …, bytem …, Pohořelice, o odprodej části 
pozemku p. č. 7069 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou za cenu 200 Kč/m2 s doporučujícím 
stanoviskem do ZM. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Mgr. Babčanová, KT 
 
Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene č. 1030021398/001 – souhlas 
s umístěním distribučního zařízení na pozemku p. č. 6799 a 6809 v k. ú. Pohořelice nad 
Jihlavou na akci „Pohořelice Mlýnská, k.NN, Obnova realit“ pro E.ON Česká republika, s.r.o. 
Jednorázová náhrada ve výši 10.000 Kč bez DPH. 
Žádost Geprostav energy s.r.o., Břeclav o vyjádření k PD pro realizaci stavby  
Usnesení č. 23/1/14: RM nesouhlasí s  realizací stavby „Pohořelice, Mlýnská, k.NN, 
Obnova realit č.z. 24308“ dle předložené projektové dokumentace firmou Geprostav 
energy s.r.o. Břeclav a navrhuje jiné umístění stavby.  

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Mgr. Babčanová, KT 
 
Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti inženýrské sítě O2 Czech Republic a.s., pro 
stavbu VPI Smolín, vedení pěších sil III 39521. Služebnost bude zřízena za jednorázovou 
náhradu 200 Kč bez DPH k potřebné části pozemku p.č. 166 v k.ú. Smolín.  
Usnesení č. 24/1/14: RM schvaluje Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti 
inženýrské sítě O2 Czech Republic a.s., pro stavbu VPI Smolín na pozemku 166 v k.ú. 
Smolín, vedení pěších sil III 39521. Služebnost bude zřízena za jednorázovou náhradu 200 
Kč bez DPH.  

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Mgr. Babčanová, KT 
 
 
ad 6) Různé 
 
Přijetí dotace na „Zateplení sokolovny Pohořelice“ 
Usnesení č. 25/1/14: Příjemce dotace – město Pohořelice tímto potvrzuje, že obdržel 
rozhodnutí Ministerstva životního prostředí o poskytnutí dotace ze dne 15.10.2014 na 
realizaci akce „Zateplení sokolovny Pohořelice“, včetně dvou příloh (tj. Podmínky 
poskytnutí dotace a Technická a finanční příloha), které jsou jeho nedílnou součástí, 
seznámil se s ním, vyslovuje s ním souhlas a zavazuje se k jeho plnění a ke splnění v něm 
stanovených podmínek. Potvrzuje rovněž, že podmínky, které dle tohoto rozhodnutí měly 
být splněny před poskytnutím dotace, byly řádně splněny. V této souvislosti příjemce 
dotace rovněž prohlašuje, že veškeré podklady a informace, které Státnímu fondu 
životního prostředí ČR a Ministerstvu životního prostředí poskytnul před vydáním 
rozhodnutí MŽP o poskytnutí dotace, byly pravdivé, nezkreslené a úplné. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Ing. Kohútová, KT 
 
Smlouva o realizaci překládky sítě elektronických komunikací. 
Usnesení č. 26/1/14: RM schvaluje návrh smlouvy o realizaci překládky sítě 
elektronických komunikací O2 Czech Republic a.s., Praha č. VPI/MJ/2014/00216 – „VPI 
Pohořelice, stavba PZ Dolní Štingary“. Výše nákladů překládky 1.110.989 Kč bez DPH. 
RM bere dále na vědomí předběžnou výši nákladů za zřízení služebnosti k pozemkům 
státu při přeložce ve výši cca 740 tis. Kč.  
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Výsledek hlasování: 7 pro Z: Ing. Svoboda, starosta 
 
Fond rozvoje bydlení Pohořelice – poskytnutí půjčky 
Usnesení č. 27/1/14: RM schvaluje poskytnutí půjčky ve výši 25.000 Kč z Fondu rozvoje 
bydlení Pohořelice slečně …, …, Pohořelice dle doporučení výběrové komise. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Ing. Šútovská, FO 
  
Komise rady města 
Usnesení č. 28/1/14: RM zřizuje tyto komise a jejich předsedy, příp. členy:  
- komise dopravní – Mgr. Rouzek. Výsledek hlasování: 7 pro 
- komise sociální a zdravotní – Irena Šťastná. Výsledek hlasování: 7 pro 
- komise životní – Ing. Pavel Ondra. Výsledek hlasování: 6 pro, 1 proti 
- komise stavební – Jan Staček. Výsledek hlasování: 7 pro 
- komise výběrová – předseda P. Hemala, členové: Bc. Novák, Ing. Kudrna, Ing. 

Svoboda, T.Hubáček, Ing. Nepraš,  Ing. Dvořáková, J. Staček. Komise může být 
doplněna náhradníky a členy z řad odborné veřejnosti – zástupce projektanta a 
zástupce technického dozoru investora. Výsledek hlasování: 7 pro 

 
Starosta svolá další radu města na den 26.11.2014 od 13.00 hod. 
 
Žádost MŠ Pohořelice, Hybešova 955, o souhlas s převodem a vyřazením majetku dle 
přiloženého návrhu. Pracovníci údržby města prohlédnou malotraktor TR 11 (sekačka) a 
posoudí využitelnost pro město. 
Usnesení č. 29/1/14: RM schvaluje převod majetku dle bodu 1 žádosti MŠ Pohořelice na 
zřizovatele město Pohořelice a schvaluje vyřazení a prodej majetku MŠ dle žádosti, která 
tvoří přílohu zápisu.  

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Ing. Mlýnková, KT a Ing. Šútovská, FO 
 
Žádost spolku Juniorband o souhlas rady s užitím loga města, které by používal na svých 
reklamních předmětech.  
Usnesení č. 30/1/14: RM schvaluje použití znaku města při akcích a reklamních 
předmětech spolku Juniorband. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Mgr. Babčanová, KT 
 
Výběrové řízení na městský zpravodaj 
Radní A. Saitl předložil návrh na vyhlášení výběrového řízení na vydavatele zpravodaje města 
včetně zadávacích podmínek.  
Radní diskutovali o podmínkách a formě vydávání zpravodaje, o stanovení redakční rady.  
Usnesení č. 31/1/14: RM schvaluje vyhlášení výběrového řízení na vydavatele zpravodaje 
města. RM schvaluje zřízení redakční rady a za jejího předsedu radního Aleše Saitla.  

Výsledek hlasování: 7 pro Z: A.Saitl, radní 
 
V závěru radní diskutovali o kronice města. 
 
ad 7) Závěr 
Starosta města Ing. Svoboda ukončil 1. schůzi RM v 19:12 hod. 
 
Zapsala a zpracovala: Mgr. Babčanová 
Dne: 12.11.2014 
 

Ing. Josef Svoboda                   Bc. Miroslav Novák, DiS.   
   starosta města            místostarosta města 

    


